
Jegyzőkönyv 
 

 
Készült Neszmély Község Képviselőtestületének 2012. március 28-án tartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza képviselő jelezte 
későbbi érkezését 
 
Távolmaradó: Kószás Vendel Attila képviselő 
 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Botos Tamás ÉDV Zrt. 
Rothbauer Zsolt ÉDV Zrt. 
Dörömbözy Margit igazgató 
Budavári János kuratóriumi tag 
Molnár István kuratóriumi tag 
Czakó Zsolt kuratóriumi tag 
Molnár János  
Lakosság részéről: 3 fő 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket és megállapítom, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. Kószás Vendel Attila képviselő nem vesz részt a mai ülésen, Szabó Géza 
képviselő jelezte késését. Mindenki megkapta a napirendi pontokat, egyebek napirendi 
ponthoz kinek van hozzászólása? 
 
  
Egyebek napirendhez: 
 
Janovics István: földvásárlási ajánlat, tavaszi szünet alatti étkeztetés 
Takácsné Pogrányi Irén: mezőőri járulék felülvizsgálatáról tájékoztatás kérése és 4 egyéb 
kérdés 
Gál Istvánné: munkacsoport tevékenységéről beszámoló 
Pató Bálint: Történelem egy morzsája 
Takácsné Pogrányi Irén: Javaslom a napirendek módosítását oly módon, hogy a meghívott 
vendégekkel kapcsolatos ügyeket vegyük előre.  
Janovics István: A napirendeket tehát úgy módosítjuk, hogy a 2. napirendi pontban szerepel 
az Északdunántúli Vízmű Zrt. szerződés módosítása, 3. napirendi pontban Neszmély 
Községért Közalapítvány alapító okiratának módosítása és a 4. napirendi pontban Molnár 
János kérése 612/1 hrsz. terület rendezése szerepel. Elfogadható a napirendi pontok 
módosítása a Képviselőtestület számára? 
 
A képviselőtestület 5 egyhangú igennel elfogadta a módosított napirendi pontokat. 
 
 



Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
25./2012. (III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a napirendi  
pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 

 
 

1.  Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

   
2. Északdunántúli Vízmű Zrt szerződés módosítására vonatkozó kérelme 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

3. Neszmély Községért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
4. Molnár János kérése 612/1 hrsz. terület rendezéséről 

Előterjesztő: Janovics István 
 

5. A Launai Miklós Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 
Szakképző Iskola alapító okiratának módosítása 

 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
        Dörömbözy Margit igazgató 

 
6. Szociális étkezés szakmai programja  

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

7. Rétesfalva Kft-vel kötendő szerződés elfogadása 
Előterjesztő: Janovics István 
 

8. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Bélai Lajosné szociális és gyámügyi főtanácsos  
 

9. Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 18./2012 (II.15.) számú 
határozat módosítása 
Előterjesztő: László Ferenc 

 
 

10.  A vis maior pályázat ajánlattételi felhívásának jóváhagyása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

  
 

11. A szociális étkezés módosítása 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

  
12. Egyebek 
 

 
 



1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 

 
 

Két ülés között: 
 

- Mindenkit érintő téma az iskola kérdése, a Tatai Egyházközség presbitériuma 
jóváhagyta kérésünket, levelünk útban van az egyházi felső vezetés felé 
- Pohlmüller féle per volt tárgyalás február 28-án, kimeneteléről nem kaptam 

információt 
- Benkő Ferenc ügyével kapcsolatban a főügyészség a halasztás ellen semmi kifogást 

nem emelt, az önkormányzat igen, a bíróság tovább folytatja az orvosi eredmények 
begyűjtését, ha indokoltnak látják, újra tárgyalják. 

- A Bakonyvidéke per folytatódik május 23-án 9 órakor Győrött. 
- A Hilltop Neszmély Zrt. hozzájáruló nyilatkozatot kért az Európai Mezőgazdasági 

Vidékfejlesztési Alap pályázathoz, mezőgazdasági utak kiépítéséhez. A hozzájárulást 
megadtuk. 

- Megszületett a megállapodás a Pannon Takarék Bankkal, havi 50.000 Ft kamatmentes 
részletet fizetünk 2014. szeptember 1-ig az adósságrendezés során összegyűlt 
tranzakciók miatt. 

- Falugazda Kft-vel megállapodtunk március 5-én, nincs tartozás, követelés az egyik fél 
részéről sem 

- Március 19-én Rétesfalva taggyűlésen vettem részt, a napirendi pontban kifejtem a 
történteket 

- Március 20-án a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének polgármesteri 
fórumán vettem részt  
2013.jan.1-től: - a jegyző munkáltatója Önkormányzat helyett a polgármester 
  - közös hivatalt kell üzemeltetni 
  - a képviselőnek Apeh 0-ás kártyával kell rendelkeznie 

- A következő választási ciklusban megválasztott képviselőknek 
az első három hónapban kétszer képzésen kell részt venniük 

- Önkormányzatnál marad a hagyatéki ügyintézés, anyakönyvi 
ügyintézés és az adóügy  

- Építési szabályzattal és településrendezési tervvel kell 
rendelkeznünk 2013. 01.01-től  

 
Szabó Géza képviselő megérkezett. 
 

- Dunaalmással tárgyalást folytattunk a közös hivatalról, véleményem szerint jobb az 
összhang, mint az iskola ügyénél  

- Az időskori kapcsolattartó munkaszerződése április 1-én lejár 
- Rendkívüli testületi ülésen a közbeszerzéssel és az iskolával kapcsolatos fontos 

döntéseket hoztunk meg 
- Március 15-i kistérségi ünnepségről sok pozitív visszajelzést kaptunk 
- A Holcim-díjra 6 pályázatot adtunk be: a kultúrház polcrendszerére, vizesblokkra, 

varróklubra, villamosságra, óvodai járdára, óvoda belső kapujára 
- A Kulturális Munkacsoport által szervezett falutakarítás jól sikerült 
- Hídverő napokkal kapcsolatban tárgyalni fogunk, valószínűleg időpontváltozás lesz, 

mivel egybeesne a tatai Víz, Zene, Virág Fesztivállal 



- Mezőőri járulék ügye: egyeztetéseket folytattam a Hegyközséggel és Trencsik 
Ferenccel, nem hajlandóak mezőőri járulékot fizetni, mivel fizetik a hegyközségi 
járulékot  

- Április 25-i testületi ülésen a mezőőri rendelettel kapcsolatos módosítás lesz, külön 
napirendi pontban kerül megbeszélésre 

 
Kinek van hozzászólása a két ülés között történt eseményekkel kapcsolatban? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Felül lett vizsgálva az ingyenes mezőőri szolgáltatás? 
 
Janovics István: Az ingyenes szolgáltatással kapcsolatban egy hölgy azt a kérdést tette 
fel, hogy mi a garancia arra, hogy akik az ingyenes szolgáltatást felajánlották, teljes 
körűen ellátják-e a feladatot? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Az áprilisi ülésen csökkenés vagy megszűnés várható? 
 
Janovics István: Akár a megszűnésre is sor kerülhet. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Ebben az esetben is be kell fizetni a járulékot március 31-ig? 
 
Janovics István: Igen, március 31-ig be kell fizetni az összeg első felét, megszűnés esetén 
természetesen visszajár a járulék összege. 
 
Szavazás 5 fő igennel, 1 fő tartózkodással. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
26./2012. (II.15.) számú határozatával elfogadta 

A két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót 

 
 
 
 
2. Északdunántúli Vízmű Zrt szerződés módosítására vonatkozó kérelme 
 
Janovics István: Köszöntöm Botos Tamás urat és Rothbauer Zsolt urat az ÉDV Zrt. 
képviseletében. Átadom a szót Botos Tamás úrnak. 
 
Botos Tamás: Köszöntöm a Tisztelt Képviselőtestületet. Az új vízi közmű törvény alapján 
2031. december 31-ig írnánk alá a szerződést, így elég lenne a vagyonkezelésnek 15 éven 
belül megtennie, amit egyébként 2 éven belül kellene elkészíteni. Összeállítottuk a leltárt, 
sajnos olyan költségek merülnek fel, melyek az amortizációt meghaladják. A két településen 
az ivó víznél 20.000 eFt, a szennyvíznél 30.000 eFt ráfordítás mellett az amortizáció csak 
3000 eFt és 6000 eFt. Ebből Neszmélyen 2.000eFt + 1500 eFt. A csőtörések miatt 5 aknát 
kellett felújítanunk, ennek következménye a csomópontok cseréje lesz.. Ez mind-mind 
rengeteg költséggel járna, azonban ha a hivatal elfogadja a 20 évre szóló szerződést, abban az 
esetben hosszabb távon tudunk tervezni. A hivatal nem vállal kockázatot, hiszen a szerződés 
bármikor felmondható. 
 



Janovics István: Nem történt még vízóra leolvasás, ezt több kis fogyasztó is jelezte felénk.  
 
Botos Tamás: A Falugazda Kft. 2011. december 31-ig behatárolta a fogyasztásokat, ebből 
lesznek problémák, a leolvasás megkezdődött, a kis fogyasztók leolvasását is megkezdik jövő 
héten. 
 
Janovics István: A házi átemelő szivattyúk javítását a Falugazda Kft. saját költségen vállalta, 
azonban az ÉDV Zrt. nem hajlandó ezt átvállalni. Botos Tamás úr azt ígérte nekem, hogy meg 
fogják tárgyalni ennek a 40 db házi átemelő szivattyú kérdését. 
 
Botos Tamás: Értekeztünk erről, ezek az átemelők nem szerepelnek a vizi közmű 
tulajdonában, tehát valószínűleg nem fogjuk tudni átvállalni a szivattyúk megjavítását. 
 
Janovics István: Kinek van kérdése? 
 
Gál Istvánné: Március 31-ig kell a kis fogyasztóknak fizetniük, valamilyen kedvezményt 
kaphatnak? 
 
Botos Tamás: Természetesen van lehetőség részletfizetésre, de ha valakinek problémája van, 
azt kérem, hogy jelezze felénk, hiszen csak úgy tudjuk a problémát orvosolni. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Ha valakinek problémája van, akkor Tatára kell bemenni, nem 
Esztergomba, de nagy kérés lenne, ha hetente, kéthetente egy alkalommal idejönne valaki? 
 
Botos Tamás: Nem akarok ígérni, de ennek utánajárok.  
 
Janovics István: Egyéb kérdése van-e valakinek? 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
27./2012. (III.28.) számú határozata 

1.Neszmély Község Képviselőtestülete az EDV Zrt-vel 2011 decemberében aláírt 
üzemeltetési szerződés 2 §-nak alábbiak szerinti módosításával egyetért: 

„ Az Önkormányzat és a Szolgáltató úgy állapodnak meg, hogy a Szerződés 2012. január 1-én 
lép életbe és 2031. december 31-ig van érvényben. 

 
2. Felhatalmazza Janovics István polgármester urat a módosított üzemeltetési szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
3. Neszmély Községért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 
 
Janovics István: A kuratórium tagjai lemondtak, új kuratóriumi tagokat és bíráló bizottságot 
kellett választani. A kuratórium elnöke: Janovics István, a kuratórium tagjai: Czakó Zsolt, 
Molnár István, Polóczné Brunner Mariann, Budavári János 



Az Ellenőrző Bizottság tagjai: Várnagy István, Harcsa Balázs, Kószás Vendel Attila 
Ügyvéd által lett elkészítve az alapító okirat, közalapítvány 2013. január 1-től nem létesíthető, 
van vagyonunk, ezért célszerűnek láttuk az alapító okirat módosítását.  
 
László Ferenc: Átemeltünk bizonyos módosításokat, szélesebb lehetőségeket nyújt a 
közhasznúság. Ha a bíróság elfogadja, akkor életre kel a közalapítvány. Amennyiben 
megszavazzák a tagokat, úgy kérem, hogy az elfogadó nyilatkozatokat írják alá. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Molnár István lakcímét hibásnak találom.  
 
László Ferenc: Észrevettük a hibát, módosítjuk.. 
 
Czakó Zsolt: A tagok a közalapítvánnyal kapcsolatos anyagot megkaphatnánk? 
 
László Ferenc: Természetesen. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A közalapítvány vagyona még megvan? 
 
László Ferenc: Úgy tudjuk igen. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
28./2012. (III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a Neszmély Községért Közalapítvány (közhasznú 
alapítvány) alapító okiratának módosítását az előterjesztésben szereplő módon támogatja. 
A Képviselőtestület elfogadja a Neszmély Községért Közalapítvány egységes szerkezetbe 

foglalt alapító okiratát és felhatalmazza Janovics István polgármester urat, hogy a 
változtatások átvezetésének érdekében járjon el. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
4. Molnár János kérése 612/1 hrsz. terület rendezéséről 
 
Janovics István: Képviselő társaim megkapták az előterjesztést, átadom a szót Molnár 
Jánosnak. 
 
Kovács Zoltán: Én szeretnék beszélni Molnár János nevében. Molnár János elhatározta, hogy 
kerítést épít. Az önkormányzat telke 300 m2-rel nőne, ha a Képviselőtestület elfogadná a 
telekcserét. Kérem a Tisztelt Képviselő Testületet a határozat elfogadására. Úgy tudom, hogy 
az önkormányzatnak 2-3 éven belül területendezési tervet kell készítenie. 
 
László Ferenc: Annyival egészíteném ki az előterjesztést, hogy 2012. január 1-től az 
önkormányzati terület elidegenítésekor az állam elővásárlási joggal élhet.  
 
László Ferenc: Szabályozási terv készítése ügyében főépítésszel beszéltem, változnak a 
jogszabályok, először koncepciót, utána átfogó tervet érdemes készíteni. Államnak történő 
felajánlás nehézkes. 



 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
29./2012.(III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a 45./2011. (VIII.31.) számú határozatát az alábbiak 
szerint módosítja: 

 
1. Neszmély Község Képviselőtestülete a 612/1 hrsz. alatti, és a rendezés érdekében, az 
előterjesztés mellékletében lévő szakértői iratban feltüntetett területek rendezését támogatja 
azzal, hogy az érintetteknek nyilatkozniuk kell együttműködési szándékukról, és azt ügyvéd 
előtt megállapodásban rögzítik. 
2. Neszmély Község Képviselőtestülete a szerződésben rögzített területrendezést valamennyi 
érintett hozzájárulásával a szabályozási terv készítésénél figyelembe veszi. 
3.A jegyző a megállapodást ügyvéd bevonásával az áprilisi testületi ülésre előkészíti és 
döntésre beterjeszti. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 László Ferenc jegyző 
 
5.A Launai Miklós Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 
Szakképző Iskola alapító okiratának módosítása 
 
Dörömbözy Margit: A jogszabályváltozások miatt kellett módosítani az alapító okiratot.  
 
László Ferenc: A Kormányhivatal folyamatos változtatásokat kér. Az étkezési térítési díjakat 
is elfogadtuk, most hívott a Kormányhivatal, hogy módosítani kellene. Alapító okirat további 
módosítása is várható még, ha az egyház kedvező döntést hoz. 
 
Janovics István: Kinek van kérdése? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Több helyen felmerült bennem a kérdés, hogy Polgármesteri 
Hivatal vagy Önkormányzati Hivatal vagyunk?  
 
László Ferenc: 2013. január 1-ig Polgármesteri Hivatal, de sok helyen már az 
Önkormányzati Hivatalt kérik. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: 8. oldal 17. pontjában szereplő szakközépiskola 3 évfolyam 
szerepel, ezen pontosítsunk, mert most még 4 évfolyamunk van. 
 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
30./2012. (III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete az előterjesztésben szereplő módon az elhangzott 
változtatásokkal kiegészítve elfogadja az alapító okirat módosítását és jóváhagyja az egységes 

szerkezetű alapító okiratot 



 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 Dörömbözy Margit igazgató 
 
 
 
6. Szociális étkezés szakmai programja  
 
László Ferenc: A gyámhivatal kifogásait kijavítottuk, kérem a Tisztelt Képviselőtestületet, 
hogy ezekkel a módosításokkal fogadják el a határozatot. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A működés feltételeinél a havi belső ellenőrzés mondatnál 
hiányzik az állítmány. 
 
László Ferenc: Valószínűleg az előző mondat folytatása, javítani fogjuk. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
31./2012. (III.28.) számú határozata 
Neszmély Község Képviselőtestülete 

a szociális étkezés szakmai programját jóváhagyja 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István 
 
 
7. Rétesfalva Kft-vel kötendő szerződés elfogadása 
 
Janovics István: Részt vettem a Rétesfalva Kft. taggyűlésén. Dr. Török Imre el szerette volna 
eladni a részét, ezt a rám való tekintettel nem tette meg. A korábban kért módosítások 
kijavításra kerültek.  
 
Farkas Péter: Nekem személy szerint az a problémám, hogy bevételt nem hoz a Kft., a helyi 
vállalkozókon kellene segíteni. 
 
Janovics István: A helyi vállalkozók jelentkeztek, tavaly is megállapodást kötöttek, nem csak 
a Zoltán Kft-vel. A Rétesfalva Kft.-nél megkapjuk a jogot és a Zoltán Kft-nek is fizetnie kell. 
 
Pató Bálint: Nem zártak ki minket? 
 
Janovics István: Nem tudom, hogy kizártak-e minket, hiszen nem teljesítettük a feltételeiket.  
 
László Ferenc: Érdemi változások nincsenek, a bérleti díj 200 eFt, a Kft. által az 
önkormányzatnak bevétele fog származni. 
 
Janovics István: Az építésügyi hatóságnál a büntetésről tájékozódnom kell, a kemencék 
2000-2003 között épültek. Az önkormányzat hozzájárulásával jöhetnek az árusok. 



 
Pató Bálint: Én úgy látom, hogy a többszöri módosításokkal a magunk oldalára tudtunk tenni 
sok mindent. 
 
Szabó Géza: Megnyugtat, hogy ügyvéddel végignézettük. 
 
Szavazás: 5fő igen, 1 fő tartózkodik. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
32./2012. (III.28.) számú határozata 
Neszmély Község Képviselőtestülete 

A Rétesfalva Kft.-vel kötendő az előterjesztés mellékletét képező szerződés tervezetet 
elfogadja. 

 
Felhatalmazza Janovics István polgármester urat a megállapodás megkötésére. 
 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
 
8. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
 
Janovics István: Képviselőtársaim az előterjesztést megkapták, kinek van hozzászólása? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Személyes jellegű kérdésem lenne, hogy név szerint kik lennének 
azok. 
 
László Ferenc: Bélai Lajosnénál megtekinthetőek az adatok. 
 
Pató Bálint: A láb eltemettetéséről mit lehet tudni? Tudjuk-e, hogy női vagy férfi? 
 
László Ferenc: Igen, tudjuk, az ügyirat aktájában szerepel. Ugyanúgy anyakönyvezni kellett, 
a sír mélysége ebben az esetben mélyebb, ezért ilyen magas a költsége. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Az 1 fő eltemetése mi alapján történt? Vannak követelmények, ami 
alapján kötelességünk állni a temetés költségét? 
 
Janovics István: Természetesen jogszabály írja elé, ha nem rendelkeznek semmilyen 
jövedelemmel, az önkormányzat állja a temetés költségeit. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
33./2012. (III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a polgármesterre átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről szóló beszámolót elfogadja 



 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bélai Lajosné 
 
9. Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 18./2012 (II.15.) számú 
határozat módosítása 
 
László Ferenc: A vendégebéd és az alkalmazottak térítési díját a februári ülésen elfogadtuk, 
azonban a 2011.évi díjakat írtam be, kérem a Tisztelt Testületet, hogy a határozat módosítását 
fogadják el. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Lehetséges az, hogy a rendeletben szereplő összeg kevesebb a 
tavalyinál? 
 
László Ferenc: Utána fogok nézni, de a rendelet díjait alaposan átnéztük többször is, nem 
hiszem, hogy téves lenne. 
 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
34./2012( III.28.) számú határozata 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 18/2012.(II.15.) számú határozatát 

2012. május 1 napjával az alábbiak szerint módosítja: 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a vendégebéd térítési díját 600 Ft-ban, az 

óvodai alkalmazottak térítési díját 320 Ft-ban határozza meg. 
 
 
Felelős: László Ferenc jegyző 
Határidő: 2012. május 1. 
 
10. A vis maior pályázat ajánlattételi felhívásának jóváhagyása 
 
Janovics István: A Közbeszerzési Bizottság 2012. április 2-án tartotta ülését. Kérem Pató 
Bálintot, mint a Közbeszerzési Bizottság tagját ismertesse a Képviselőtestülettel az ülésen 
elhangzottakat. 
 
Pató Bálint: Az ajánlattétel felhívást elfogadtuk, kisebb változtatásokkal, mint például a 
dátumok módosítása, a partfal munkát mélyépítési munkára módosítottuk, ezzel azt 
szeretnénk elérni, hogy kis-és középvállalkozások kerülhessenek be. 
 
Janovics István: A két év közül legalább az egyikben pozitív mérleget kell produkálni. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
35./2012. (III.28.) számú határozata 



Neszmély Község Képviselőtestülete a Közbeszerzési Bizottság javaslatára, a közbeszerzési 
felhívást, az előterjesztésben szereplő módon, jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 

 László Ferenc jegyző 
Csiky Gábor közbeszerzési tanácsadó  

 
 
11. A szociális étkezés módosítása 
 
Janovics István: Tata Város Polgármesteri Hivatala küldte az előterjesztést és kérik a 
határozat elfogadását. 
 
László Ferenc: A társulásban résztvevőket kérik jóváhagyásra, de a rendeletet Tata 
képviselőtestülete alkotja meg. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
36./2012. (III.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete Tata Város Önkormányzata által megküldött 
„Rendelet tervezet a szociális ellátások és az egyes szociális szolgáltatásokról, valamint azok 
térítési díjairól szóló 9/2009. (III.30.) önkormányzati módosításáról.” szóló előterjesztésben 

szereplő térítési díjakat tudomásul veszi. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
12. Egyebek 
 
1. Janovics István: Az önkormányzat felé egy területvásárlási igény érkezett. A terület 
27.000 m2, kérdezem a Testületet, hogy hajlandóak vagyunk-e eladni? Természetesen itt is 
szükséges az állam hozzájárulása. 
 
Pató Bálint: Esetleg gondolkodhatnánk bérleti szerződés készítésében. 
 
Farkas Péter: Ha lezajlik a területrendezés abban az esetben nem annyit fog érni, mint 
amennyit most, ha belterületnek nyilvánítják. 
 
Szabó Géza: Én úgy tudom, hogy ugyanannyi erdőt kell helyette felmutatni, ha belterületnek 
nyilvánítjuk. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Nekem az a problémám, hogy az ott élők nem tudnak bemenni 
oda, ahol laknak, ha ezt a területet eladjuk. 
 
Janovics István: Kérünk egy írásos ajánlatot, rákérdezünk, hogy megfelel-e, ha bérbe adjuk. 
 



2. László Ferenc: Az ingyenes étkezés biztosítása a szünetekre nem szól, azonban mindenütt 
arra törekednek, hogy a szünetekben is kaphassanak étkezést a rászorulók. Ez pénz kérdése, 
tavaly is volt ezzel gondunk, a téli szünetben tudtuk biztosítani. Jövő héten a tavaszi 
szünetben 37 iskolás és 17 óvodás érintetett ez ügyben. Azt kérem, hogy támogassuk az 
ügyet, egyelőre csak a tavaszi szünetre, az áprilisi ülésen pedig eldöntjük a nyári, őszi és téli 
szünet sorsát. Most erre a két napra, ha nem is határozati formában, de hozzunk döntést. 
 
A Képviselőtestület egyhangúlag támogatja a tavaszi szünet alatti étkeztetést. 
 
3. László Ferenc: Boda László ügy újra életre kelt, kijelentette, hogy április 30-ával keríteni 
fog. Utána fogok járni, hogy jogilag milyen lehetőségeink vannak. 
 
4. Takácsné Pogrányi Irén: Mennyi volt a kistérségi ünnepély költsége? 
 
Janovics István: Körülbelül 10.000 Ft. 
 
5. Takácsné Pogrányi Irén: A Hivatalnak nem kell SZMSZ és alapító okiratot módosítani? 
 
László Ferenc: De, 2012. december 31-ig. 
 
6. Takácsné Pogrányi Irén: Új falugazdász van? 
 
Janovics István: Igen, Szilágyi Norbert. Minden második héten, kedden a hivatalban 
megtalálható. 
 
 
7. Takácsné Pogrányi Irén: Mi van Gál Tamás ügyével? 
 
László Ferenc: Épp a héten kaptam egy levelet a Kormányhivataltól, statikai vizsgálat után új 
eljárás indul, az építéshatósággal beszélek jövő héten. 
 
8. Gál Istvánné: Lezajlott a nőnapi rendezvény, a fáklyás felvonulás, március 15-i ünnepély, 
mindegyik nagyon jól sikerült. Továbbra is sikeresek az ifi délutánok és a kreatív kézműves 
klub, 70-80 fő vesz részt a foglalkozásokon. A falutakarítás is jól sikerült. 
 
9. Pató Bálint: Történelmi megemlékezés: a szlovákiai Borsiban 336 éve született II. Rákóczi 
Ferenc fejedelem. 
 
 
Több észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester úr az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
 
Janovics István        László Ferenc 
polgármester         jegyző 


